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Zpráva Výkonného výboru spolku Sokol Lodenice 

za uplynulé období od poslední Valné hromady 

pro  Valnou  hromadu  Sokol  Lodenice konané  dne 10. 7. 2021 

 

Vážená členská základno, vážení hosté, přátelé 

 

výkonný výbor Sokol Lodenice se scházel v uplynulém období téměř 

pravidelně s výjimkou uvedenou ve vládních opatřeních vzhledem k pandemii 

KORONAVIRUS jeden krát měsíčně. Účast všech členů Výkonného výboru je 

doložena zápisy. Současně s tím a na základě připomínky členů spolku jsou zápisy 

volně přístupné na našich stránkách www.sokol-lodenice.cz.  

 

Dovolte mi, abych Vás seznámil s našimi akcemi a celkově s činností včetně 

plnění investičních záměrů spolku od minulé Valné hromady. Opět musím 

zdůraznit, že jsme kvůli KORONAVIRU měli některé naše akce omezené: 

 

- Minulá řádná Valná hromada se tím pádem mohla konat až 20. 6. 2020 

- V červenci jsme nechali vymalovat sál a přísálí, tady patří velké poděkování 

Milanovi Rubešovi, který si tento úkol vzal za své, našim členkám – Jarce 

Kuželkové, Nikole Černé, Ivaně Rubešové, které po malířích všechno uklidili, 

a taky Sašovi Lexovi a Jiřímu Tichému, kteří výrazně pomohli 

se zprovozněním a úklidem prostor za Sokolovnou 

- Příčkou v přísálí jsme si vytvořili potřebný sklad na naše sportovní a 

společenské pomůcky a pro dětské hry a soutěže, tady děkujeme Dušanovi 

Pospíšilovi a Pepovi Suchému 

 

 

 

http://www.sokol-lodenice.cz/
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- Součástí toho byly doplněné elektrorozvody a rozvody internetu pro napojení 

na Wi-Fi sítě, děkujeme Pavlovi Novákovi a Mírovi Junovi 

- Pavlovi Novákovi taky děkujeme za dokončení venkovního osvětlení na 

dvorku Sokolovny 

- Současně s tím jsme dodělávali rekonstrukci zadních skladů Sokolovny, tady 

výrazně pomohl Míra Juna Junior 

- Dveře atypických rozměrů do nového skladu pro nás vyrobil pan Milan 

Švácha z Nového Strašecí, za úhradu těchto dveří děkujeme Romanovi 

Brychtovi 

- Děkujeme taky Jiřímu Kvirencovi, který nám svépomocí vyrobil nové 

dvoukřídlé dveře z chodby do šenku Sokolovny 

- Děkujeme Martinovi Ryssovi za dar třech kombinovaných klozetů na pánské 

i dámské toalety. S montáží mu pomáhal Míra Juna Senior. 

- V neposlední řadě musíme poděkovat našim sponzorům za finanční podporu. 

Jsou to společnosti EKOCHOV a VT STAVSERVIS a také pánové Martin 

Křenek a Petr Prošek. 

- Za pomoc při úklidu děkujeme Dáše Junové a Hedvice Svěchotové 

 

Sportovní a společenské akce od poslední VH – 20. 6. 2020: 

 

- 1. srpna jsme pořádali tradiční fotbalový turnaj - Memoriál Jiřího 

Pošmourného a Františka Šlajchrta Po několika letech hrály 4 družstva 

s výsledkem: 

 1. místo – HC Kovárny 

 2. místo – SK Mšecké Žehrovice 

 3. místo – SK Kladno 

 4. místo – SK Slavoj Droužkovice 

      Za ceny pro družstva děkujeme Martinovi Ryssovi. 

 



Zpráva VV Sokol Lodenice, spolek 10. 7. 2021 strana 3 

3 

 

 

- Náhradou za pálení Čarodějnic a Dětský den jsme udělali 8. 8. Prázdninové 

odpoledne pro děti i dospělé. Sami jsme byli překvapeni velkou účastí, 

dospělých bylo přes 50, dětí 27. Sponzorsky – finančně nebo věcně – se 

podílely Obec Mšecké Žehrovice – Lodenice, Cvrčovická pekárna – Martin 

Suk, Romana Juppová a Projekt Bau CZ – Iveta Bláhová. Děkujeme všem 

včetně Lucie Tothové, která vozila děti na svém bělouši a samozřejmě také  

členům SDH Mšecké Žehrovice – Lodenice, kteří přijeli s historickou Erenou 

a vozili děti po Lodenici 

- 15. 8. pro nás HC Lodenice připravil Hokejovou zabíjačku a volejbalový 

turnaj. Tady děkujeme především hlavním organizátorům Dušanu 

Pospíšilovi, Honzovi Černému a Honzovi Tothovi, dále pak Obci Mšecké 

Žehrovice – Lodenice, Petrovi Rybovi, a všem přispěvovatelům. Obrovský 

dík patří Pepovi Suchému za jeho obětavé a vynikající kuchařské umění. 

Děkujeme také členům SDH Mšecké Žehrovice – Lodenice, kteří přijeli 

s cisternou kropit nohejbalové hřiště.  

- Bohužel, z důvodu obav z Koronaviru jsme nemohli uskutečnit tradiční 

volejbalový turnaj Londýn versus Praha 

- 5. 9. jsme pro děti připravili Rozloučení s prázdninami. Počasí nám přálo a 

sešlo se nás téměř 40. Pro děti jsme měli připravené špekáčky, limonády, 

cukrovinky i nanuky. Zkrátka nezůstali ani naši senioři. Poděkování patří 

Milanovi Rubešovi za celkovou organizaci odpoledne a také našim 

sponzorům – Obci Mšecké Žehrovice – Lodenice a paní Romaně Juppové. 

- 28. 9. jsme pořádali Svatováclavské posezení. Hrozba Koronaviru se projevila 

nejenom na malé účastni, sešlo se nás necelých 20, ale také nám odřekl DJ 

Marek, kterého skvěle nahradil DJ MÍRA 

- Covid – 19 znovu zařádil v říjnu a tak jsme museli zrušit jak posvícenskou 

zábavu, tak i tradiční Pěknou hodinku. 
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- A v prosinci jsme nemohli udělat Velkou Mikulášskou nadílku ze stejného 

důvodu. Naštěstí jsme díky Petře Fojtíkové, Filipovi Líbrcajtovi, Martinovi 

Libotovskému mohli dětem v naší obci předat mikulášské balíčky, na které 

nám přispěl Obecní úřad našich obcí. 

- 18. 12. – jsme s rekordní účastí šli tradiční Vánoční pochod Tuchlovice – 

Lodenice. Včetně těch, kteří se k nám přidávali cestou nás došlo do cíle 

celkem 19. 

- Díky vládním opatřením jsme nemohli pořádat ani 31. 12. Loučení s rokem 

2020 a další akce: 

o Lednové krmení zvířátek s opékáním špekáčků 

o Večer s českou písničkou 

o Diskotačení s Bárou Ladrovou z rádia Relax 

o Už třetí koncert The Beatles Revival 

o Představení ochotníků z divadla Lány 

o Josefovské posezení 

o Country bál s Buštěhradskými Šťabajznami 

o Velikonoční zábavu 

o Čarodějnice 

 - Dětský den i dnešní Valnou hromadu jsme museli přesunout až na červenec 

 

Dále jsme dělali 3 brigády: 

- Říjen a duben – brigády na železný šrot 

- Listopad – brigáda na dříví na topení v sále Sokolovny 

 

Bohužel dnes neuslyšíte výroční zprávu našeho hokejového klubu, protože kvůli 

Covid 19 byla celá jejich soutěž zrušena. Na podzim stihli sehrát jenom dvě přátelská 

utkání s týmem Ovce Kamenné Žehrovice. 
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Vrátím se zpět k hodnocení života a práce našeho spolku. Výkonný výbor moc 

rád děkuje Vám všem za hmotné či finanční dary. V první řadě chceme poděkovat 

OÚ našich obcí za významnou finanční podporu.  

Za významnou pomoc patří velké  poděkování Petrovi Rybovi, Pavlovi 

Novákovi, Martinovi Ryssovi, Tomáši Suchému a Mírovi Loskotovi. 

  

Byli bychom rádi, pokud by přízeň tito sponzoři zachovali dál, čímž by nám 

pomohli v plněné našich úkolů. 

 

V oblasti péče o majetek bychom chtěli připomenout úsilí našich členů na 

údržbě interiéru naší Sokolovny. 

Stejně tak účast na brigádách například na dříví atd…. Veliké poděkování 

patří našim členům z hokejového oddílu, moc nám pomohli s finálními úpravami 

interiéru, hlavně kuchyně a skladů v zadním traktu. 

 

Nyní Vás seznámím s plánem investic pro budoucí období. Jedná se 

zhodnocení našeho společného majetku, částky nejsou ještě všechny vyčíslené, 

podle stavu v pokladně a na bankovním účtu budeme určovat i termíny akcí: 

- instalace dětských atrakcí na hřišti za Sokolovnou – rozpočet 20.000,- Kč 

- napojení na kanalizaci – rozpočet 60.000,- Kč 

- fasáda – není na konci tohoto seznamu z důvodu nízké priority, ale 

chceme ji realizovat až bude hotová kanalizace v obci – rozpočet 40.000,- 

Kč  

 

Do života naší organizace se aktivně zapojují chataři a chalupáři, kteří svojí prací 

hodně pomáhají k upevňování dobrých vztahů mezi občany a podílejí se tak na 

všeobecné spokojenosti a dobrých výsledcích. Za to jim patří velké poděkování. 
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Vážení přátelé, nebudu jmenovat sportovní a společenské akce pro následujíc 

období, více – méně je ten základ stejný a většinu našich akcí už  

 

můžeme nazývat jako akce tradiční. Jen chci zdůraznit, že tyto akce jsou v plánu 

práce, který bude na vývěsce Sokola Lodenice. Plán je také prezentovaný na našich 

internetových stránkách www.sokol-lodenice.cz, které pro nás spravuje Klára 

Suková, dnes už Pospíšilová. Změna administrátora se projevila velmi pozitivně, jak 

asi můžou posoudit ti, kteří naše stránky navštěvují.  

 

Rád bych vás ještě seznámil s čísly členské základny. Jsme rádi, že v našich 

řadách jsou lidé z různých regionů Československa. Stav členské základny k 31. 12. 

2019 byl 347 členů, k 31. 12. 2020 jsme měli 357 členů, ke dnešnímu dni máme 368 

členů.  

 

Pokračujeme i v tomto roce předáním dárkových balíčků těm, kteří se dožívají 

významného životního jubilea. V loňském roce jsme předali balíčky celkem 24 

členům, v letošním roce jich bude dokonce 34. Tady musíme poděkovat za skvělou 

spolupráci paní Romaně Juppové, která nám připravuje dárkové balíčky pro naše 

oslavence. 

  

Výkonný výbor chce zdůraznit, že naše dobrovolná práce a úsilí, které dáváme 

všichni do života tohoto spolku, přináší své ovoce jak v podobě zábavy a  

upevňování kamarádství a sousedských vztahů, tak i v soudržnosti našich obcí. 

 

 Na závěr mi dovolte, abych jménem Výkonného výboru vyjádřil přesvědčení, 

že úkoly a akce dané plánem práce budou na další VH v roce 2022 hodnoceny jako 

splněné. 

 

 Děkuji za pozornost. 


